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Анкетното проучване е проведено сред представители на:

• Медицински университет – Варна

• Университетска болница

• Болница

• Клиника

• ДКЦ

• Медицински центрове

• РЗИ

• Обща практика
Медицински 

университет -

Варна

46%

Болница

35%

Клиника

15%

Университетска болница

4%



Как бихте оценили качествата на възпитаниците на МУ-Варна?

Работа в екип

Комуникативни умения

Практическа подготовка

Теоретична подготовка

11

12

9

14

9

9

10

9

5

3

3

1

1

2

3

2

1

Незадоволително Задоволително Не мога да преценя Добро Много добро



Как бихте оценили качествата на възпитаниците на МУ-Варна?

Разбиране на етничните проблеми в работата 

Бързи и адекватни реакции в кризисни ситуации

Адаптиране към промени

Вземане на самостоятелни решения

6

15

8

8

11

8

10

11

3

1

5

2

3

1

2

4

2

1

1

1

Задоволително Не мога да преценя Добро Много добро



В сравнение с други висши медицински училища, как 

оценявате академичната подготовка на студентите-

медици от МУ-Варна?

Изключително 

добра

По-скоро добра

Не мога да 

преценя



Имате ли препоръки във връзка с повишаване качеството

на подготовката на студентите от специалност

„Медицина“ в МУ-Варна? Ако отговорът Ви е "да", моля 

посочете какви са те?

Не

Да



 Да се увеличат практическата подготовка и познания;

 Ускоряване на процеса на внедряване на симулационна медицина в 

обучението; 

 Увеличаване на прилагането на т.нар. "flipped classroom" в лекционните

курсове;

 Драстично намаляване броя на групите и общо броя на студентите;

 Много високи критерии за преминаване след първи курс, за да 

отпаднат онези, които случайно са попаднали в МУ-Варна;

 Осигуряване на възможност за провеждане на реална практическа

работа - необходими са по-малки групи;

 Повече практическа подготовка;

 По-ранно включване в дейността на клиниките на доброволна база.

Имате ли препоръки във връзка с повишаване качеството

на подготовката на студентите от специалност

„Медицина“ в МУ-Варна? Ако отговорът Ви е "да", моля 

посочете какви са те?


